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Ügyiratszám:           /2013. 
 

Jegyzőkönyv 
 

Készült : Neszmély Község Képviselő-testületének a 2013. március 27-én 17 órakor 
kezdődő, a Polgármesteri Hivatal Tanácstermében ( Neszmély, Fő u. 127.) tartott 
üléséről 

 
Jelen vannak:  
 

Janovics István polgármester 
Pató Bálint alpolgármester, képviselő 
Gál Istvánné,  
Farkas Péter,  

                Harcsa Balázs,  
Kószás Vendel Attila,  
Szabó Géza    képviselők 
 

Meghívottként jelen van:  
               László Ferenc Tatai Közös Önkormányzati Hivatal Neszmélyi Kirendeltségének  

vezetője 
Agg Petra jegyzőkönyvvezető 
Budavári János horgászegyesület elnöke 
Pócsmegyeri Károly kérelmező 

 
Lakosság részéről: 1 fő 
 
Janovics István polgármester: Köszöntöm a megjelenteket és megállapítom, hogy a 
képviselő-testület határozatképes, mert a 7 képviselő közül, 7 fő jelen van. Az ülést megnyitom.  
Javaslom, hogy az előzetesen írásban megküldött meghívón szereplő 8. napirendi pontot a 2. 
napirendként tárgyaljuk és az „Egyebek” napirendi pont: keretében 

- Neszmély Községért Közalapítvány támogatási kérelméről 
- Tájékoztató alpolgármester lemondásáról 
-  108/2012( X.24.)  határozat módosításáról 
- a Leader pályázatról 
- Kószás Vendel Attila képviselő: állampolgári kérdésekről 
- Pató Bálint képviselő: Magyar történelem egy morzsájáról is tárgyaljunk.  
 

A fentiek figyelembevételével indítványozom, hogy a képviselő-testület döntsön a mai ülésén 
tárgyalandó napirendekről az alábbiak szerint: 
 

1. Beszámoló a két ülés között történt eseményekről és a lejárt határidejű 
határozatokról 
Előterjesztő: Janovics István polgármester 
 

2. Pócsmegyeri Károly telekvásárlási ajánlata 
 Előterjesztő: Janovics István polgármester 
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3. Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testületének .../2013.(…..) sz. 
rendelet-tervezete Neszmély Község Önkormányzat vagyonáról, a vagyonnal való 
rendelkezés és a vagyonkezelés szabályairól szóló 6/2012. (II.15.) sz. rendelet 
módosítása  
Előterjesztő: Janovics István polgármester 
 

4. Neszmély Község Önkormányzatának 2013. évi közbeszerzési terve 
Előterjesztő: Janovics István polgármester 
 

5. Beszámoló a mezei őrszolgálat 2012. évi tevékenységéről 
Előterjesztő: Janovics István polgármester, Pató Bálint mezőőr 
 

6. A polgármester átruházott hatáskörben hozott tevékenységéről szóló beszámoló 
Előterjesztő: Janovics István polgármester, Bélai Lajosné főtanácsos 
 

7. Tata Város Önkormányzat Képviselő-testületének a szociális ellátások és az egyes 
szociális szolgáltatásokról, valamint azok térítési díjairól szóló rendelet 
módosításának véleményezése 
Előterjesztő: Janovics István polgármester 
 

8. Az állami vagyon átvételére vonatkozó pályázat jóváhagyása 
Előterjesztő: Janovics István polgármester 

 
 

9. Szóbeli tájékozatók: 
- Duna-Vértes Köze Hulladéklerakó rekultivációjáról 
- Tatai Közös Önkormányzati Hivatal működéséről 
- Neszmély Község szabályozási tervének állásáról 

Előterjesztő: Janovics István polgármester 
 
10. Egyebek 
- Neszmély Községért Közalapítvány támogatási kérése 
- 108/2012 (X.24.) sz. határozat módosítása 
- Leader pályázat 
- Állampolgári kérdések 
- Magyar történelem egy morzsája 

 
A polgármester megállapítja, hogy a jelenlévő 7 képviselő egyhangú,  7 igen szavazattal a 
javaslatot elfogadja,  és az alábbi határozatot hozza. 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
30./2013. (III.27.) számú határozata 

a 2013. március 27-i testületi ülésen tárgyalandó napirendi pontok meghatározásáról 
 
Neszmély Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a meghívóban szereplő napirendi pontokat, 
valamint a szóbeli indítvány alapján napirendre vett témákat tárgyalja az alábbiak szerint: 

 
1. Beszámoló a két ülés között történt eseményekről és a lejárt határidejű 

határozatokról 
Előterjesztő: Janovics István polgármester 
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2. Pócsmegyeri Károly telekvásárlási ajánlata 
 Előterjesztő: Janovics István polgármester 

 
3. Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testületének .../2013.(III.27.) sz. 

rendelet-tervezete Neszmély Község Önkormányzat vagyonáról, a vagyonnal való 
rendelkezés és a vagyonkezelés szabályairól szóló 6/2012. (II.15.) sz. rendelet 
módosítása  
Előterjesztő: Janovics István polgármester 
 

4. Neszmély Község Önkormányzatának 2013. évi közbeszerzési terve 
Előterjesztő: Janovics István polgármester 
 

5. Beszámoló a mezei őrszolgálat 2012. évi tevékenységéről 
Előterjesztő: Janovics István polgármester, Pató Bálint mezőőr 
 

6. A polgármester átruházott hatáskörben hozott tevékenységéről szóló beszámoló 
Előterjesztő: Janovics István polgármester, Bélai Lajosné főtanácsos 
 

7. Tata Város Önkormányzat Képviselő-testületének a szociális ellátások és az egyes 
szociális szolgáltatásokról, valamint azok térítési díjairól szóló rendelet 
módosításának véleményezése 
Előterjesztő: Janovics István polgármester 
 

8. Az állami vagyon átvételére vonatkozó pályázat jóváhagyása 
Előterjesztő: Janovics István polgármester 
 

9. Szóbeli tájékozatók: 
- Duna-Vértes Köze Hulladéklerakó rekultivációjáról 

      - Tatai Közös Önkormányzati Hivatal működéséről 
                  - Neszmély Község szabályozási tervének állásáról 

 
Előterjesztő: Janovics István 

 
10. Egyebek 

- Neszmély Községért Közalapítvány támogatási kérése 
      - 108/2012 (X.24.) sz. határozat módosítása 
      - Leader pályázat 
      - Állampolgári kérdések 
      - Magyar történelem egy morzsája 

 
 
 
 
 

1. Beszámoló a két ülés között történt eseményekről és a lejárt határidejű 
határozatokról 

            Előterjesztő: Janovics István polgármester 
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Két ülés között: 
 
Janovics István polgármester:  
            - Neszmély nem volt a hó által elzárt település, a hó helyzet nem érintette jelentősen, 

jól járhatóak voltak útjaink, azonban a kijárási tilalom községünkre is vonatkozott 3 
napig 

            - Tatával közös hivatalunk rendben megkezdte működését  
            - A tavaszi közfoglalkoztatás során 17 fő tudott elhelyezkedni az erdészetnél 
            - A márciusra tervezett közmeghallgatás elmaradt. Az Észak-Dunántúl Vízmű Zrt. -vel 

történt egyeztetés a Tatabányai vízrendszerre történő átállás lehetőségéről, ami azt 
jelentené, hogy Naszályról kapnánk a vizünket. Elkészítenek egy tájékoztatót, amit 
a falu lakosai megismerhetnének, jövő hét közepére elkészülne ez az anyag, ezért 
áprilisra tervezzük a közmeghallgatást. Ezen kívül a rendőrkapitány készítene 
beszámolót, valamint tájékoztatót adnánk a gazdasági helyzetünkről, a közös 
hivatalról és az ügysegédi feladatokról. Előre láthatóan április 3. hetére szeretném 
tenni a közmeghallgatást 

            - Limes Római Világörökségi program tagfelvételi kérelmet elküldtük, egy hónap 
múlva bírálják el, ez azt jelenti, hogy a közös pályázaton részt fogunk venni, erről 
folyamatosan tájékoztatni fogom a képviselő-testületet 

             - Elindult az ebösszeírás a faluban 
             - Óvodavezetői pályázatot újra meghirdettük, egyelőre nem érkezett pályázat 
             - Április 16-án 17 órakor előadás lesz az iskolában, Magyarics Gábor és Mocsi Ádám 

fognak előadást tartani a Gerecse Natúrparkról és a vidékfejlesztésről  
 
Kószás Vendel Attila képviselő: közmeghallgatáson tesszük közé ezt a víz kérdést, hiszen 
azon nem vesz részt a falu lakosainak nagy része, már előtte értesíteni kellene a falu lakosait. 
 
Janovics István polgármester: az újságban is szeretném megjelentetni. Az előterjesztésre 
vonatkozóan kéri, hogy aki a következő határozati javaslattal egyetért – Neszmély Község 
Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a  két ülés között történt eseményekről szóló 
beszámolót – az jelezze. 
 
Megállapítja, hogy a jelenlévő 7 képviselő egyhangú, 7 igen szavazattal elfogadja  a 
beszámolót és az alábbi határozatot hozza. 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
31/2013. (III.27.) számú határozata 

a két ülés között történt eseményekről szóló beszámoló  elfogadásáról 
 
Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testülete a két ülés között történt eseményekről 
szóló beszámolót elfogadja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: Janovics István polgármester 
 
 
Janovics István polgármester: van egy lejárt határidejű határozatunk, készül az előterjesztés, 
ezeket a döntéseket azért szeretnénk a következő ülésre áttenni, mert még nem látjuk az I-IV 
havi költségvetés tényszámait. Kaptunk ajánlatokat az étkeztetésessel kapcsolatban, fontos, 
hogy minél megalapozottabb döntést szeretnénk hozni. 
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Harcsa Balázs képviselő: az már nem koncepció, hogy fenntartjuk a konyhát? 
 
Janovics István polgármester: természetesen az is koncepció, azt azonban látjuk, hogy 
nagyon megterheli a költségvetésünket, ha fenntartjuk. 
 
Harcsa Balázs képviselő: tudnánk valahogyan több étkeztetőt szerezni? 
 
Janovics István polgármester: a probléma az, hogy két szolgáltató is van a faluban, aki 
olcsóbban hozza az ételt. 
 
László Ferenc kirendeltség vezető: ezt a következő ülésen számok mellett alaposan át kell 
beszélni. 
 
Janovics István polgármester javasolja a következő határozati javaslat elfogadását: A 
képviselő-testület 3/2013.(I.30.) és a 14/2013. (II.27.) sz. határozatát módosítja úgy, hogy az 
előterjesztés beterjesztésének határidejét az árpilis testületi ülés napjában jelöli meg.  
Felelős: Janovics István polgármester, határidő: április testületi ülés. Kéri, aki a javaslattal 
egyetért, az jelezze. 
 
Megállapítja, hogy a jelenlévő 7 képviselő egyhangú, 7 igen szavazattal elfogadja  a határidő 
módosítását és az alábbi határozatot hozza. 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
32./2013. (III.27.) számú határozata 

testületi határozat végrehajtási határidejének módosításáról 
 
A képviselő-testület 3/2013.(I.30.) és a 14/2013. (II.27.) sz. határozatát módosítja úgy, hogy 
az előterjesztés beterjesztésének határidejét az árpilis testületi ülés napjában jelöli meg.  
Felelős:     Janovics István polgármester 
Határidő: 2013. április testületi ülés  

 
  

2. Pócsmegyeri Károly telekvásárlási ajánlata 
      Előterjesztő: Janovics István polgármester 
 
Janovics István polgármester: a kérelmező, Pócsmegyeri Károly  20 évre kötött szerződése 
nyáron jár le, képviselőtársaim megkapták az előterjesztést, amelyben leírtuk, hogy szeretné 
megvásárolni ezt a területet. 
 
Kószás Vendel Attila képviselő: beadtunk egy pályázatot, megvettük a kultúrházzal szemben 
lévő területet, az én elképzelésem az, hogy megpróbálnék egy tervet a közösség elé vinni, 
tervek nélkül nem vagyok hajlandó ilyen döntést hozni. Nincsenek terveink. Mit lehetne ott 
másként csinálni, el kell gondolkodnunk.  
 
Harcsa Balázs képviselő: mennyi volt eddig a bérleti díj? 
 
Pócsmegyeri Károly: a karbantartásért cserébe bérelhettük. 
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Pató Bálint képviselő: nekem az a véleményem, hogy nem kellene eladni, hiszen 
faluközpontot szeretnénk kialakítani. 
 
Szabó Géza képviselő: nem javaslom, hogy adjuk el, volt gond a bérbe adással is, én még 
emlékszem rá, hogy volt olyan, amikor a színészek nem tudtak bemenni hátulról. Ez a 
kultúrházhoz tartozó terület, tehát a kultúrával kapcsolatban kell használni.  
 
Farkas Péter képviselő: nekem is az a véleményem, nem kell eladni. 
 
Gál Istvánné képviselő: ugyanaz a véleményem, bár nem voltak problémáink, ha kellett 
beengedtek mindig, elzárták a kutyát, de ne adjuk el, a kultúrház részét képezi. 
 
Janovics István polgármester: nekem hasonló a gondolkodásom, mint Kószás Vendel Attila 
képviselőtársának. Átgondolt tervvel kell rendelkeznünk, ha ez nincs, akkor gondolkodjuk el 
az eladáson. Az elmúlt 20 évben a búcsún kívül másra nem használtuk meg talán 1-2 családi 
napra.  
 
Harcsa Balázs képviselő a jelenlévő kérelmezőtől kérdezi: csak megvásárolni szeretné, vagy 
megfelel a bérbeadás is? 
 
Pócsmegyeri Károly: természetesen a bérlés is megfelelne. 
 
Kószás Vendel Attila képviselő: legyen egy átgondolt tervünk és utána döntsünk. 
 
László Ferenc kirendeltség-vezető: tennék egy javaslatot, mivel a szabályozási terv pár 
hónapon belül elkészül, a bérleti szerződést 1 évre megkötnénk és idő közben át lehetne 
gondolni, hogy milyen terveket szeretnénk megvalósítani a jövőben. 
 
Janovics István polgármester: kéri, aki a beterjesztett határozati javaslattal - Neszmély 
Község Önkormányzat Képviselő-testülete Pócsmegyeri Károly kérését a 406/1. hrsz-ú kivett 
kultúrház megnevezésű közterületet megvásárlását jelenleg nem támogatja. Hozzájárul 
azonban ahhoz, hogy a terület bérleti szerződése az előzményekre tekintettel, 1 évre 
meghosszabbításra kerüljön. Felhatalmazza Janovics István polgármestert az erről szóló 
szerződés előkészítésére. 
- egyet ért,  szavazzon. 
 
A szavazás eredményeként megállapítja, hogy a jelenlévő 7 képviselő 6 igen szavazattal és 1 
nem szavazattal az alábbi határozatot hozza. 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
33./2013. (III.27.) számú határozata 

Pócsmegyeri Károly kérelméről 
 

Neszmély Község Képviselő-testülete Pócsmegyeri Károly kérését a 406/1. hrsz-ú kivett 
kultúrház megnevezésű közterületet megvásárlását jelenleg nem támogatja. Hozzájárul 
azonban ahhoz, hogy a terület bérleti szerződése az előzményekre tekintettel, 1 évre 
meghosszabbításra kerüljön. Felhatalmazza Janovics István polgármestert az erről szóló 
szerződés előkészítésére. 
Határidő: azonnal 
Felelős:    Janovics István polgármester 
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3. Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testületének .../2013.(….) sz. 

rendelet-tervezete Neszmély Község Önkormányzat vagyonáról, a vagyonnal 
való rendelkezés és a vagyonkezelés szabályairól szóló 6/2012. (II.15.) sz. rendelet 
módosításáról  

             Előterjesztő: Janovics István polgármester 
 
László Ferenc kirendeltség-vezető: a kormányhivatal észrevétele alapján a 3. §-t kellene 
módosítania a Tisztelt Képviselő-testületnek. 
 
Harcsa Balázs képviselő: ez nem ütközik az orvos szerződéssel?  
 
László Ferenc kirendeltség-vezető: nem, pont fordítva,  az vagyon szerzésről szól, ez 
értékesítésről. 
 
Janovics István polgármester: kéri, aki a beterjesztett rendelet-módosítással egyetért, az 
jelezze.  
 
Megállapítja a szavazás eredményét: a jelenlévő 7 képviselő 7 igen szavazattal az alábbi 
rendeletet alkotja. 
 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
 4/2013.(III.29.) önkormányzati rendelete 

Neszmély Község Önkormányzatának vagyonáról, a vagyonnal való rendelkezés és a 
vagyonkezelés szabályairól szóló 6/2012.(II.15.) önkormányzati rendelet egyes 

rendelkezéseinek hatályon kívül helyezéséről 
  
Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testülete az Alaptörvény 32. cikk (2) 
bekezdésében meghatározott eredeti jogalkotói hatáskörében, az Alaptörvény 32. cikk (1) 
bekezdés a) pontjában meghatározott feladatkörében eljárva, a következőket rendeli el: 
  
1. § Hatályát veszti a Neszmély Község Önkormányzatának vagyonáról, a vagyonnal való 
rendelkezés és a vagyonkezelés szabályairól szóló 6/2012.(II.15.) önkormányzati rendelet 3. 
§-a. 
  
2.§ Ez a rendelet kihirdetését követő napon lép hatályba, és kihirdetését követő második 
napon hatályát veszti. 
 
             Janovics István          Dr. Kórósi Emőke 
             polgármester                                                         jegyző  
  
 
Kihirdetve 2013. március 29 

 
Jegyző  
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4. Neszmély Község Önkormányzatának 2013. évi közbeszerzési terve 
            Előterjesztő: Janovics István polgármester 
 
Janovics István polgármester: a 2013. évi közbeszerzési tervünket nullásan  készítettük el, 
mivel jelenleg nem tervezünk közbeszerzést. Ha a főtérrel kapcsolatos pályázaton nyerünk, 
vagy a Vértes Gerecse szemétszállítással kapcsolatosan előre lépünk, akkor módosítani fogjuk 
a közbeszerzési tervet. 
 
Pató Bálint képviselő: tehát ha nyerünk, akkor módosíthatunk? 
 
Janovics István polgármester: igen. Kéri, aki a beterjesztett határozati javaslattal - 
Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testülete jóváhagyja a 2013 évi közbeszerzési 
tervét. 
- egyet ért, szavazzon. 
 
Megállapítja, hogy a jelenlévő 7 képviselő 7 igen szavazattal a javaslatot elfogadja és az 
alábbi határozatot hozza. 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
34./2013. (III.27.) számú határozata 

a 2013. évi közbeszerzési terv elfogadásáról 
 

Neszmély Község  Önkormányzat Képviselő-testülete jóváhagyja a 2013 évi közbeszerzési 
tervét. 
Határidő: azonnal 
Felelős:     Janovics István polgármester 
 

5. Beszámoló a mezei őrszolgálat 2012. évi tevékenységéről 
            Előterjesztő: Janovics István polgármester,  
                                  Pató Bálint képviselő, mezőőr 
 
Janovics István polgármester: képviselőtársaim megkapták az előterjesztést, kinek van 
hozzászólása, kérdése? 
 
Kószás Vendel Attila képviselő: tisztában vagyok vele, hogy már többször átbeszéltük ezt a 
témát, mégis újra visszatérnék rá, mert szeretném, ha a mezőőr több jogosultsággal 
rendelkezne. Nem vonhatnánk össze a mezőőr feladatát a polgárőri tevékenységgel? A falun 
belüli gyümölcslopás vagy a beszámolóban is leírt falopás büntethető lehetne, ha a mezőőr 
megkapná a polgárőr jogosultságát is. Belterületen nincs joga mozogni, ezért feszegetném ezt 
a kérdést.  
 
László Ferenc kirendeltség-vezető: alapvetően egyet értünk, azonban a mezőőri 
tevékenységre és a polgárvédelmi tevékenységre két különböző jogszabály vonatkozik. A két 
feladatot a jelenlegi jogi keretek mellett nem tartom összevonhatónak. Már korábban is 
említettem, hogy a mezőőrnek egyre bővülő feladatköre van, az előterjesztéshez csatolt 
törvényben új elemként szerepel például az iskolakerülők elleni fellépés, mint fogalom. 
Helyszíni bírságolást helyi rendeletben lehet biztosítani.  
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Kószás Vendel Attila képviselő: még olyan probléma merült fel bennem, hogy a mostani 
változások miatt, hogy Tatán van a jegyzőnk, így nem is tud azonnal a jegyzőhöz fordulni a 
mezőőr. 
 
László Ferenc kirendeltség-vezető: a hivatali SZMSZ és a jelenlegi belső utasítás alapján a 
jegyző hatáskörében és jogkörében mindazon feladatokat elláthatom, ami a jegyzői 
hatáskörben érintett. Minimálisan korlátozott a kirendeltség-vezető jogosítványa. A közös 
polgárőrség létrehozása Dunaalmással korábban már szóba került, ezt a lehetőséget újra fel 
kellene eleveníteni.  
 
Janovics István polgármester: saját polgárőrség kialakítása nagy pénz, ezért csak a közös 
polgárőrség kialakítása jöhet szóba, Polgármester úrral újra fogok tárgyalni ez ügyen. 
 
Harcsa Balázs képviselő: az illetéktelen falopással kapcsolatban kérdezi a mezőőrt, hogy  
tehet-e  feljelentést, illetve tett-e? 
 
Janovics István polgármester: mielőtt a válaszadásra megadom a szót, szeretném 
elmondani, hogy a körzeti rendőrrel én beszéltem és elmondta nekem, hogy működik, ha 
lopáson kapnak valakit. Ha valaki  betelefonál, hogy elloptak tőle valamit, akkor először 
megkérdezik, hogy mekkora értéket tulajdonítottak el. 50 000 Ft felett számít 
bűncselekménynek, alatta szabálysértés. A körzeti rendőr illegális falopás esetén beszállíttatja 
a hivatalba a fát. 
 
Pató Bálint képviselő: én nem tettem feljelentést, beszállítattam a fát a hivatal udvarába. A 
kivágott fa területét nem tudtam pontosan behatárolni, ezért kihívtam  két tulajdonost, a 
károsult pedig eldönthette, hogy szeretne-e feljelentést tenni.  
 
Kószás Vendel Attila képviselő: én csak azt szeretném, ha a mezőőri szolgáltatás erősebb 
lenne.  
 
Janovics István polgármester: kéri, aki a beterjesztett határozati javaslattal - Neszmély 
Község Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a  mezei őrszolgálat 2012. évi 
tevékenységéről szóló beszámolót - 
- egyet ért, szavazzon. 
 
Megállapítja, hogy a jelenlévő 6 képviselő 6 igen szavazattal a javaslatot elfogadja és az 
alábbi határozatot hozza. 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
35./2013. (III.27.) számú határozata 

a mezei őrszolgálatról 
 

Neszmély Község  Önkormányzat Képviselő-testülete a mezei őrszolgálat 2012. évi 
tevékenységéről szóló beszámolót elfogadja. 
Határidő: azonnal 
Felelős:     Janovics István polgármester 
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6. A polgármester átruházott hatáskörben hozott tevékenységéről szóló beszámoló 
     Előterjesztő: Janovics István polgármester,  
                            Bélai Lajosné főtanácsos 
 
Janovics István polgármester: képviselőtársaim megkapták az előterjesztést. 
 
Bélai Lajosné főtanácsos: várom a kérdéseket. 
 
Pató Bálint képviselő: ki volt az az elhunyt személy, aki köztemetésben részesült? 
 
Bélai Lajosné főtanácsos: Ladányi Károlyné. 
 
Gál Istvánné képviselő: mennyi a mindenkori nyugdíj legkisebb összege? 
 
Bélai Lajosné főtanácsos: 28 500 Ft. A segélyeket igyekeztünk élelmiszer illetve fa 
formájában odaadni. 
 
Pató Bálint képviselő: élelmiszerbanktól kaptunk élelmet, annak nem kellett volna 
szerepelnie a beszámolóban? 
 
László Ferenc kirendeltség vezető: Az az élelmiszer az Élelmiszerbankkal kötött külön 
szerződés alapján, annak szabályai szerint került szétosztásra. Sokan vannak nehéz 
helyzetben, viszonylag visszafogott a Polgármester úr saját hatáskörében hozott döntéseinek 
költsége, nem tükrözi a rászorultság szintjét.  
 
Kószás Vendel Attila képviselő: Nem teljesen idevágó téma. Beszéltük már Polgármester 
úrral arról, hogy Dunaalmás és Tata közötti szakaszon nagy mennyiségű a kidőlt fa. Meg 
kellene próbálni, hogy engedélyt szerezzünk és akkor a rászorultak felhasználhatnák. 
 
Janovics István polgármester: utána néztem ennek a kérdésnek, sajnos honvédségi területen 
vannak ezek a fák és csak a Honvédelmi Minisztérium engedélye alapján tudnánk elhozni.   
 
Czakó Zsolt: a terület egy része pedig az Eötvös Lóránd Egyetemnek a  kísérleti erdő 
részlete.  
 
Kószás Vendel Attila: arra szeretnélek megkérni Polgármester úr, hogy tárgyaljál annak 
érdekében, hiszen jelentős fa található ezen a szakaszon és jó lenne, ha ezzel is tudnánk 
segíteni a rászorultakon. 
 
Janovics István polgármester: kérem, aki a beterjesztett határozati javaslattal - Neszmély 
Község Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a polgármester átruházott hatáskörben 
hozott tevékenységéről szóló beszámolót - 
- egyet ért, szavazzon. 
 
Megállapítja, hogy a jelenlévő 7 képviselő 7 igen szavazattal a javaslatot elfogadja és az 
alábbi határozatot hozza. 
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Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
36./2013. (III.27.) számú határozata 

a polgármester átruházott hatáskörben hozott tevékenységéről  
 

Neszmély Község  Önkormányzat Képviselő-testülete a polgármester átruházott hatáskörben 
hozott tevékenységéről szóló beszámolót elfogadja. 
Határidő. azonnal 
Felelős:    Janovics István polgármester 
 
 
 
7. Tata Város Önkormányzat Képviselő-testületének a szociális ellátások és az 

egyes szociális szolgáltatásokról, valamint azok térítési díjairól szóló rendelet 
módosításának véleményezése 

             Előterjesztő: Janovics István polgármester 
 
Janovics István polgármester: képviselőtársaim megkapták az előterjesztést, szeretnék egy 
kis tájékoztatást adni a Tatai Kistérségi Többcélú Társulás 2013. március 13-i üléséről. A 
társulás költségvetése kb. 555 MFt és Michl József polgármester úr kihangsúlyozta, hogy ezt 
a kis településekre szeretnék elkölteni. 
 
Harcsa Balázs képviselő: a házi segítségnyújtás úgy tudom, Tatához tartozik, azzal nincsen 
gondunk, de a szociális étkeztetés a mi feladatunk és az anyagban az szerepel, hogy Tata 
Város Képviselő-testülete meghozza rendeletét, akkor ez fog ránk vonatkozni is? 
 
László Ferenc kirendeltség-vezető: nem vonatkozik ránk, nekünk van külön rendeletünk, 
nálunk más a díjtétel.  
 
Janovics István polgármester: azért van feltüntetve ez a rendelet, mert ha nekünk lenne 
olyan idős korúnk, aki a Tatai Idősek Otthonában van, akkor ez alapján kellene az 
önkormányzatnak finanszíroznia az étkeztetését. 
 
Pató Bálint képviselő: a Tatai Kistérségi Többcélú Társulásnak mennyi az éves tagdíj 
fizetésünk? 
 
Janovics István polgármester: 394 760 Ft az éves díj. Ezt az összeget eddig minden évben 
visszakaptunk a Hídverő napok támogatásaként, de idén nem kapjuk vissza. 
 
Harcsa Balázs képviselő: idén miért nem kapjuk vissza? 
 
Janovics István polgármester: a költségvetés miatt. A gyermekügyelet, fogászati ügyelet, 
kórház, idősek otthona szolgáltatása miatt. A tagdíj mellett még pluszba kellett volna 
településenként 1 000 MFt.-ot fizetnünk, mert a költségvetésben a rendelőintézet egyebek 
költségeinél 50 000 MFt  fel lett tüntetve, amit nem tudtak megmagyarázni, hogy pontosan 
mire kell. Június 30-ig él ez a költségvetés, utána készül egy új anyag. Érdekes még a 
gyepmesteri szolgáltatás alakulása, itt kétféle szerződést kötöttek a települések, az egyik 
átalány alapú, a másik pedig kiszállás alapú, ilyen a mi megállapodásunk is.  
Kérem, aki a beterjesztett határozati javaslatot - Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-
testülete Tata Város Önkormányzat Képviselő-testületének a szociális ellátások és az egyes 
szociális szolgáltatásokról, valamint azok térítési díjairól szóló rendelet módosításának 
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véleményezését jóváhagyja és az abban foglaltakkal egyetért - 
 
- elfogadja, az szavazzon. 
 
Megállapítja, hogy a jelenlévő 7 képviselő 7 igen szavazattal a javaslatot elfogadja és az 
alábbi határozatot hozza. 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
37/2013. (III.27.) Kt. határozata 

rendelet-tervezet előzetes véleményezéséről 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testülete Tata Város Önkormányzat Képviselő-
testületének a szociális ellátások és az egyes szociális szolgáltatásokról, valamint azok térítési 
díjairól szóló rendelet módosításának véleményezését jóváhagyja és az abban foglaltakkal 
egyetért 
Határidő: azonnal 
Felelős:    Janovics István polgármester 
 
 
8.     Az állami vagyon átvételére vonatkozó pályázat jóváhagyása 
       Előterjesztő:  Janovics István polgármester 
 
Janovics István polgármester: Ennek a határozatnak az elfogadására azért van szükség, mert 
az orvosi rendelő tulajdonjogát szeretnénk visszaszerezni a Magyar Államkincstártól. 
 
László Ferenc kirendeltség-vezető: Annyival egészíteném még ki, hogy ezzel párhuzamosan 
a földhivatal bejegyző határozatát is fellebbeztük, ami a Takarékszövetkezet bejegyzésére 
vonatkozik. Ezek után a területnek a 2/3-a önkormányzati kézbe kerülne és rendet lehetne 
tenni a tulajdonosok között. Jelen pillanatban a gyógyszertár sem fizet bérleti díjat, hiszen 
velünk nem köthet szerződést, mert nincs tulajdon részünk.  
Az állami vagyon átvételére vonatkozó pályázatra idő közben a mellékelt levelet elküldtük, 
választ is kaptunk már rá, még pedig azt, hogy így nem fogadják el, de a határozattal együtt 
adjuk be újra. 
 
Janovics István polgármester: valakinek van kérdése, hozzászólása? A beterjesztett 
határozati javaslatot - Képviselő-testület pályázatot nyújt be állami vagyon átvételére a 609/1 
hrsz.-ú orvosi rendelő, gyógyszertár elnevezésű ingatlan állami tulajdoni részére, az 
előterjesztés mellékleteit képező földhivatal által kibocsátott részhatározat II/9, II/10 sorszám 
alatti tulajdoni hányadra. 
A Képviselő-testület vállalja, hogy a tulajdonba adás esetén a felmerülő, illetve a további 
fenntartási költségeket költségvetéséből biztosítja. 
A Képviselő-testület felhatalmazza a Janovics István polgármestert, hogy az ügyben a 
szükséges nyilatkozatokat megtegye –  
szavazásra bocsátom, s kérem, szavazzunk. 
 
 
Megállapítja, hogy a jelenlévő 7 képviselő 7 igen szavazattal a javaslatot elfogadja és az 
alábbi határozatot hozza. 
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Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
38/2013. (III.27.) Kt. határozata 

állami vagyon átvételére vonatkozó pályázat jóváhagyásáról 
 

Neszmély Község Önkormányzat  Képviselő-testülete pályázatot nyújt be állami vagyon 
átvételére a 609/1 hrsz.-ú orvosi rendelő, gyógyszertár elnevezésű ingatlan állami tulajdoni 
részére, az előterjesztés mellékleteit képező földhivatal által kibocsájtott részhatározat II/9, 
II/10 sorszám alatti tulajdoni hányadra. 
A Képviselő-testület vállalja, hogy a tulajdonba adás esetén a felmerülő, illetve a további 
fenntartási költségeket költségvetéséből biztosítja. 
A Képviselő-testület felhatalmazza a Janovics István polgármestert, hogy az ügyben a 
szükséges nyilatkozatokat megtegye. 
Határidő:  azonnal 
Felelős:    Janovics István polgármester 
   
  
Harcsa Balázs képviselő: részben tartozik csak ide, a vízügyi területekkel kapcsolatban 
tudtál valamit intézni? 
 
Janovics István polgármester: jövő hétre, keddre kaptunk időpontot, akkor fogunk menni 
Pató Bálint képviselő úrral.. 
 
 
9.     Szóbeli tájékoztatók 
        Előterjesztő: Janovics István polgármester 
 
 
Duna-Vértes Köze Hulladéklerakó rekultivációjáról 
 
Janovics István polgármester: miniszteri rendelet alapján az idei évben el kell kezdeni a 
rekultivációt, erre külön csoportok alakultak a kormányhivatalnál. Ennek érdekében a 
hulladéklerakó területén április 15-ig 9000 m2-en a fákat gyökerestül ki kell irtani. Ennek a 
kijelölésére elméletileg a jövő héten sor kerül. A fa kitermelését finanszírozzák, az 
önkormányzat udvarába fogják szállítani és a mi tulajdonunk lesz. 
Ezzel a területtel kapcsolatos a környezetvédelmi bírságunk, és nagyon remélem, hogy 
amikor megyünk jövő héten Győrbe, addig tudok kérni időpontot a környezetvédelmi 
igazgatóhoz és hasonló megállapodást tudunk kötni, mint amit már egyszer megígértek. 
 
Kószás Vendel Attila képviselő: kérdés, hogy mennyi fa fog ebből keletkezi, de már 
mondtam, hogy van Komáromban egy faaprító gép, amit meg lehetne nézni, nem tudom, 
hogy mennyibe kerül, annak függvényében megnézhetnénk. 
 
Pató Bálint képviselő: akkor én megkérnélek arra, hogy készíts egy tervet, hogy legyen egy 
körforgás: van fa, aprítógép, brikett/pellet gyártó, ha fel tudjuk használni vagy el tudjuk adni, 
mert annak nincs értelme, hogy hegyekben álljon az apríték. 
 
Kószás Vendel Attila képviselő: arra gondoltam, hogy a közmunka program részeként is 
beilleszthető lehetne. Segítesz a terv készítésében? 
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Pató Bálint képviselő: persze, segítek, amennyire tudok, bár a műszaki részéhez biztos, hogy 
Farkas Péter képviselőtársunk jobban  ért. Első lépés, hogy meg kellene nézni a szerkezetet, 
mennyibe kerül, használható-e és utána lehetne tervet készíteni.  
 
Farkas Péter képviselő: rendben, nézzük meg először. 
 
 
Tatai Közös Önkormányzati Hivatal működéséről 
 
László Ferenc kirendeltség-vezető: elektronikusan kiküldtük a közös hivatal SZMSZ-ét. 
Gyakorlatilag a megállapodás alapján készült, a kirendeltséget a kirendeltség-vezető vezeti, az 
egyéb munkáltatói jog is megmaradt. Menet közben idomulunk egymáshoz, hiszen ez egy 
teljesen új működés. A szabályzatok átdolgozása lesz a következő feladat, remélhetőleg 1-2 
hónap alatt minden helyre kerül. Március 2-től  így működünk, úgy gondolom, hogy 
kollegáim nem éreztek semmit az átállásból, remélem, tudjuk ugyanúgy végezni a munkát, 
ahogyan eddig és Önök is elégedettek lesznek 
 
Harcsa Balázs képviselő: azt szeretném kérdezni, hogy a hivatali dolgozók bére változott-e? 
 
László Ferenc kirendeltség vezető: nem. 
 
Harcsa Balázs képviselő: Jegyző úr bére?  
 
László Ferenc kirendeltség -vezető: változott, kb. bruttó. 20eFt béremelést javasolt Jegyző 
asszony azért, hogy az ottani osztályvezető szinttel egységes bér legyen. Mondtam Jegyző 
asszonynak is, hogy béremelést akkor vesz jó szívvel az ember, ha a dolgozók bérét is tudja 
emelni. A költségvetés ismeretében az árpilisi ülésen erre visszatérhetünk, de sajnos nem 
állunk jól. 
 
Kószás Vendel Attila képviselő: azt szeretném kérdezni, hogy a közalkalmazottak bérét ki 
finanszírozza? 
 
László Ferenc kirendeltség-vezető: az elmúlt testületi ülésen olyan határozatot hoztunk, 
hogy a közalkalmazottak bérét az önkormányzat saját költségvetéséből finanszírozza és a 
képviselő-testület a munkáltatója, ugyan ez a helyzet a két fizikai dolgozó bérével, amire ugye 
majd az áprilisi testületi ülésen visszatérünk.  
 
Kószás Vendel Attila képviselő: a képviselő-testület a munkáltató, tehát akkor a feladatukat 
is meghatározhatjuk?  
 
László Ferenc kirendeltség-vezető: igen, a  munkaköri leírásukon nem változtattunk. 
 
Kószás Vendel Attila képviselő: készülhetne előterjesztés erről a következő ülésre? 
 
László Ferenc kirendeltség-vezető: a meglévő munkaköri leírásokat ki tudjuk küldeni és 
arra lehet javaslatot tenni. 
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Neszmély Község szabályozási tervének állásáról 
 
László Ferenc kirendeltség-vezető: a szakhatóságokról visszajöttek a vélemények, előre 
láthatóan árpilis 12-én 10 órakor tartanánk egy egyeztető tárgyalást, ahol a tervezők mellett a 
szakhatóságok és a képviselő-testület venne részt. Az eltérő vélemények átdolgozása után 
születhetne meg egy határozat, tehát érdemben még április 12-én lehet változtatni a 
szabályozási terv tervezeten. 
 
Janovics István polgármester: szóbeli tájékoztatások hangzottak el, s kérem, hogy 
szavazzunk elfogadásukról. Javasolom, hogy a testület határozatában fogadja el a Duna-
Vértes Köze Hulladéklerakó rekultivációjáról, a Tatai Közös Önkormányzati Hivatal 
működéséről és Neszmély község szabályozási tervének állásáról szóló szóbeli 
tájékoztatásokat. 
 
A szavazás eredményeként megállapítom, hogy  a jelenlévő 7 képviselő 7 igen szavazattal a 
javaslatot elfogadja és az alábbi határozatot hozza. 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
39/2013. (III.27.) Kt. határozata 
a szóbeli tájékoztatások elfogadásáról 
 

Neszmély Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Duna-Vértes Köze 
Hulladéklerakó rekultivációjáról, a Tatai Közös Önkormányzati Hivatal működéséről és 
Neszmély község szabályozási tervének állásáról  szóbeli tájékoztatókat elfogadja. 
 
 
 
10. Egyebek 

 
 
Neszmély Községért Közalapítvány támogatási kérése: 
 
Janovics István polgármester: annyit szeretnék mondani, hogy a támogatási szerződés 
megkötését követően adható támogatás és számlákkal kell elszámolni. 
 
Szabó Géza képviselő: nem tudom, hogy mit csinál az alapítvány, mire kell nekik a pénz?  
 
Janovics István polgármester: elnök asszony a következő ülésen fog beszámolni az 
alapítványról. 
 
Kószás Vendel Attila képviselő: szeretném megkérdezni, hogy a jogi procedúrán túljutottak? 
 
Czakó Zsolt közalapítvány kuratóriumi tag: nem vagyok felhatalmazva, hogy 
beszámoljak, de nem teljesen jutottunk még túl. 
 
Kószás Vendel Attila képviselő: lényegében ez a pénz akkor az elinduláshoz kellene? 
 
Harcsa Balázs képviselő: én ott voltam ezen az alapítványi ülésen, de el kellett mennem, 
megkérdezhetem, hogy jött ki ez az összeg? 
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László Ferenc kirendeltség-vezető: 100 eFt-ról indult, Polgármester úr megkérdezte, hogy a 
költségvetésben mennyi pénz állna rendelkezésre és így jött ki a 300eFt. 
 
Harcsa Balázs képviselő: tehát nincsen semmi konkrét. 
 
László Ferenc kirendeltség-vezető: az alapítvány céljai azonosak az önkormányzat céljaival, 
én azt mondom, hogy annak nincs értelme, hogy utána megint jönnek 50 eFt-ért, aztán ha 
elfogyott utána megint.  
 
Harcsa Balázs képviselő: én adnék pénzt szívesen, ennél többet is, ha tudnám a konkrét 
célokat. Múltkor is említettem már, hogy el tudnám képzelni azt, hogy az alapítvány az összes 
falusi rendezvényen részt venne és csinálná a büfét. Mondjuk, adnánk 500eFt-ot és abból több 
pénzt kellene csinálniuk év végéig.  
 
Pató Bálint képviselő: én úgy gondolom, hogy nem kaptunk kellő tájékoztatást ahhoz, hogy 
ebben tudjunk dönteni. Ez az összeg lehet, hogy sok, lehet, hogy kevés, nem tudom, nincs 
viszonyítási alapom.  
 
Szabó Géza képviselő: van-e arra valamilyen terv, hogy hozzon is vissza pénzt? 
 
Gál Istvánné képviselő: nekem is hasonló a véleményem, szívesen támogatjuk az 
alapítványt, de legyenek kész célok. 
 
László Ferenc kirendeltség vezető: azt javaslom, hogy a folyó kiadásra 100eFt  támogatást 
nyújtsanak, a képviselő-testület a beszámoló meghallgatása után pedig döntsön, hogy 
megadja-e a fennmaradó 200 eFt-ot. 
 
Janovics István polgármester: javasolom a következő tartalmú határozati javaslat 
elfogadását – a Képviselő-testület 100eFt támogatást nyújt a Neszmély Községért 
Közalapítvány életképessé tételére és egyéb kiadások fedezésére, ezen kívül az árpilisi 
testületi ülésen a beszámoló függvényében dönt a további támogatás lehetőségéről -. Kérem 
szavazzunk.  
 
A szavazás eredményeként megállapítom, hogy  a jelenlévő 7 képviselő 7 igen szavazattal a 
javaslatot elfogadja és az alábbi határozatot hozza. 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
40/2013. (III.27.) Kt. határozata 
támogatás nyújtásáról 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testülete 100eFt támogatást nyújt a Neszmély 
Községért Közalapítvány életképessé tételére és egyéb kiadások fedezésére, ezen kívül az 
árpilisi testületi ülésen a beszámoló függvényében dönt a további támogatás lehetőségéről 
Határidő: azonnal 
Felelős:    Janovics István polgármester 
 
Tájékoztató az alpolgármester lemondásáról: 
 
Janovics István polgármester: Pató Bálint képviselő a mai napon adta át levelét, melyben 
lemond alpolgármesteri tisztségéről, mert közalkalmazottá vált, s az  összeférhetetlenség miatt 
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szükséges a lemondása. Kérem, hogy határozatban vegyük tudomásul a mai nappal Pató 
Bálint alpolgármesteri tisztségéről történő lemondását. Kérem, szavazzunk. 
 
 
A szavazás eredményeként megállapítom, hogy  a jelenlévő 6 képviselő 6 igen szavazattal a 
javaslatot elfogadja és az alábbi határozatot hozza. 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
41/2013. (III.27.) Kt. határozata 
alpolgármester lemondásáról 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testülete Pató Bálint képviselő alpolgármesteri 
tisztségéről  a mai nappal történő  lemondását tudomásul veszi. 
Határidő: azonnal 
Felelős:    Janovics István polgármester 
 
 
108/2012(X.24.)  határozat módosítása: 
 
Janovics István polgármester: a kistérségi költségvetés elfogadása miatt van szükség ennek 
a határozatnak a módosítására, mert forráshiányos  a belső ellenőrzés költségei.  
 
László Ferenc kirendeltség-vezető: Egyeztettem a belső ellenőrökkel is, a belső ellenőrzési 
program nem fog csorbát szenvedni, csak átalakul. Arra tennék javaslatot, mivel a vis maior 
húzósabb tétel, nagyobb veszélyforrásai vannak, ezért azt tartsuk meg és az iskola átadást, 
ami eleve problémamentesen zajlott, tekintsünk el annak ellenőrzésétől.  
 
Janovics István polgármester: javasolom a következő tartalmú határozati javaslat 
elfogadását – a képviselő-testület a  108/2012.(X.24.) határozatával elfogadott 2013 évi belső 
ellenőrzési vizsgálati programjának 1.sz. mellékletét  az alábbiak szerint módosítja: 
A határozat 1. pontját törli (1.sz. melléklet 1-2 pontja) 
A határozat 2. pontját változatlanul fenntartja (1. sz. melléklet 3. pontja) - . Kérem, 
szavazzunk. 
 
A szavazás eredményeként megállapítom, hogy  a jelenlévő 7 képviselő 7 igen szavazattal a 
javaslatot elfogadja és az alábbi határozatot hozza. 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
42/2013. (III.27.) Kt. határozata 

a 108/2012.(X.24.) számú határozat módosításáról. 
 
Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testülete a  108/2012.(X.24.) határozatával 
elfogadott 2013 évi belső ellenőrzési vizsgálati programját (1.sz. melléklet) az alábbiak 
szerint módosítja: 
A határozat 1. pontját törli (1.sz. melléklet 1-2 pontja) 
A határozat 2. pontját változatlanul fenntartja (1. sz. melléklet 3. pontja) 
Határidő: azonnal 
Felelős:      Janovics István polgármester 
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Leader pályázat: 
 
Janovics István polgármester: kiosztásra került egy adatlap, várom képviselőtársaim ötleteit 
a pályázattal kapcsolatban.  
 
Pató Bálint képviselő: milyen projektről szól? 
 
Janovics István polgármester: vidékfejlesztési, környezetvédelmi, kulturális, sokrétű. 
 
Harcsa Balázs képviselő: el tudnátok küldeni nekem elektronikusan? 
 
Janovics István polgármester: természeten. 
 
Állampolgári kérdések: 
 
Kószás Vendel Attila képviselő: olyan kérdéseket tennék fel, amit a faluban kérdeztek tőlem 
és nem tudtam rá választ adni. A gépkocsi használatot, hogyan számoljátok el? 
 
Janovics István polgármester: a Mazda használatára testületi határozat van, számlák 
igazolása alapján számoljuk el Farkas Péterrel.. A Peugeot menetlevél alapján, ha 
engedélyezett a magáncélú használat, akkor is menetlevél alapján használjuk és 
visszatankoljuk. 
 
Szabó Géza képviselő: milyen magáncélokra használjátok, ha már így felmerült? 
 
Janovics István polgármester: például szervizben volt Farkas Péter autója, vagy az enyém 
és akkor használtuk a Peugeot -ot, utána visszatankoltuk az elhasznált üzemanyagot. 
 
Kószás Vendel Attila képviselő: szeretnék érdeklődni arról, hogy a hó helyzet nálunk hogy 
zajlott? 
 
Janovics István polgármester: mint említettem nálunk nem volt probléma, a kijárási tilalom 
ránk is érvényes volt, Farkas Péter állt kint a falu végén, nem sok sikerrel, mert kikerülgették 
az autók. Jól járhatóak voltak az utak nálunk. 
 
Kószás Vendel Attila képviselő: a mozgósításról, felmerült bennem a kérdés, lehet most 
nincs súlya, nincs katasztrófa védelmi helyzet, de nem értem, hogy történt az a döntés, hogy 
miért pont ők kapták azt a feladatot, ami be lett osztva. Van egy felmérőlap, ami a határozattal 
együtt megy ki. Az, aki ezt a feladatot végrehajtotta nem értem, hogy felmérőlap nélkül 
hogyan osztotta be az embereket. Nem egy előre mutató hiba ez, hogy egy kicsit 
komolytalanra vesszük ezt a dolgot? Mondom a magam beosztását: élelem beosztó, holott az 
én technikámmal majdnem biztos, hogy életet tudnék menteni, nem pedig élelmet osztani.  
 
Janovics István polgármester: törvényi kötelezettségünknek tettünk eleget, kiküldtünk 70 
határozatot, ha jól tudom, azokat választottuk, akikre bármikor, bármilyen körülmények 
között lehet számítani. A katasztrófa védelemnek 50 főt kell lejelentenünk. Azt pedig törvény 
írja elő, hogy a beosztásnál hány %-nak kell lennie műszakisnak, élelmezésinek, 
egészségügyesnek.  
Kószás Vendel Attila képviselő: értem, de először kellett volna a felmérő és utána a 
határozatokat kiküldeni. Katasztrófa helyzetben a polgármester lesz a legnehezebb 
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helyzetben, mert neki kell irányítani az embereket. Van olyan ember, aki azt mondta, hogy 
szívesen elment volna, na de így.  
 
Janovics István polgármester: a polgárvédelmi törvényt felülírja a katasztrófavédelmi 
törvény, ami azt jelenti, hogy a járási hivatal vezetője felel a járásban előforduló 
katasztrófavédelmi helyzet miatt.  
 
László Ferenc kirendeltség-vezető: jó az észrevétel, de ebből demokráciát csinálni nem 
lehet. Ha én jól értem, amit mondasz, ezt úgy kellett volna csinálni a faluban, hogy kedves 
hölgyeim, uraim itt lehet jelentkezni 50 főnek meghatározott feladatokra önként. Ezt nagyon 
nehéz így intézni. 
 
Kószás Vendel Attila képviselő: lehetett volna ennek egy része. Összejött már egyébként az 
50 fő? 
 
Janovics István polgármester: még nem, jönnek vissza folyamatosan az adatlapok. 
 
Pató Bálint képviselő: vannak olyan mentességek amelyekről nem tudtunk? 
 
Kószás Vendel Attila képviselő: ezért is mondtam azt, hogy a felmérő lap alapján kellett 
volna dolgozni. A beosztást mi csináltuk?  
 
László Ferenc kirendeltség-vezető: nyilván azt a részét rugalmasan kezelik, behívják az 
embereket, megalakulnak a munkacsoportok, egymás között meg lehet beszélni majd. 
 
Pató Bálint képviselő: azt se felejtsd el Kószás képviselő úr, hogy mi ismerjük ezeket az 
embereket, tudjuk, hogy kire lehet számítani, de gondold el, hogy pl. Tatabányán 500 embert 
kell beosztani, akiket nem is ismernek.  
 
Czakó Zsolt: az önkéntességről meg csak annyit, hogy a falutakarításon a 1300 emberből 
hányan voltak ott?  
 
Kószás Vendel Attila képviselő: köszönöm a válaszokat, ennyit szerettem volna kérdezni. 
 
Magyar történelem egy morzsája: 
 
Pató Bálint képviselő: Hunyadi János március 25-én lett kormányzónk, Hunyadi Mátyást 
pedig 1463. március 29-én koronázták királlyá.  
 
Több észrevétel nem érkezett, így Janovics István polgármester 20.oo órakor az ülést 
bezárta. 

Kmf. 
Janovics István      Dr. Kórósi Emőke 
 polgármester                jegyző 

 
Jegyzőkönyvet készítette és vezette: 
 

László Ferenc            Agg Petra 
        kirendeltség-vezető      jegyzőkönyvvezető 
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